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W imieniu mieszkańców miasta proszę o podjęcie niezbędnych działań w celu maksymalnego 

wykorzystania potencjału przystanków kolejowych na terenie Zgierza. W odniesieniu do przystanków 

kolejowych Zgierz Rudunki oraz Zgierz Północ prosimy o uporządkowanie terenu sąsiadującego ze 

wskazanymi przystankami poprzez : wybudowanie parkingów dla samochodów osobowych oraz wiat 

dla rowerów w ich bezpośrednim sąsiedztwie. Prosimy o doprowadzenie do poprawy stanu 

infrastruktury drogowej prowadzącej w okolice przystanku Zgierz Rudunki oraz o jego 

skomunikowanie z pozostałą częścią miasta poprzez doprowadzenie komunikacji miejskiej do jego 

sąsiedztwa. W odniesieniu do okolicy tunelu łączącego ul. Twardą ze stacją Zgierz prosimy o podjęcie 

działań, które doprowadzą do zwiększenia dostępności dworca mieszkańcom dzielnicy Krzywie-

Chełmy poprzez utwardzenie ul. Twardej wraz z wybudowaniem miejsc parkingowych wzdłuż ulicy 

na wysokości dworca. Wskazane przez mieszkańców postulaty wymagają z pewnością podjęcia 

współpracy z PKP PLK S.A jak również poczynienia starań w celu pozyskania środków zewnętrznych 

na konieczne inwestycje usprawniające i optymalizujące transport publiczny o co prosimy. Jest nam 

przykro, że po 5 latach od poinformowania naszej społeczności o przychyleniu się PKP PLK S.A do 

postulatu mieszkańców związanego z budową tunelu łączącego ul. Twardą ze stacją Zgierz jego 

okolica tak wygląda. Jest nam przykro, że po 4 latach od podania informacji o uwzględnieniu 

postulatu mieszkańców budowy nowego przystanku kolejowego Zgierz-Rudunki jego okolica ze 

względu na brak odpowiedniej infrastruktury uniemożliwia wykorzystywanie jego potencjału w pełni. 
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